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Írásbeli kérdé s

az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény
42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 1012014 . (II . 24 .) OGY határoza t
124 . § (1) bekezdése alapján „Mennyibe kerül a 2020-as Labdarúgó Európa-bajnokság
megrendezése?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani a közlekedésért is felel ős
Seszták Miklós miniszter úrhoz, a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot irányító miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mindenki emlékszik még a tervre a Dagály helyén épülő úszóarénáról . Pár hete kiderült, hogy az egész
csak blöff volt . A terv elkészült, csakhogy végül a vizes vb-re megépült uszodának — amit azóta Dun a
Arénának neveztek át — a legkisebb köze sem lett a bemutatott látványtervhez . Füles Balázs, a kiemel t
budapesti beruházásokért felelős kormánybiztos az ATV Egyenes beszéd cím ű m űsorában azt állította a
korábbi tervrő l, hogy az csak egy blöff volt . Az úszó világbajnokság kapcsán is jól látható, hogy a költsége k
immár az eredeti 25 milliárd forintos tervekhez képest el őbb megduplázódtak, az idén pedig má r
meghaladta a 100 milliárd forintot . Az elszállt költségek magyarázataként sokszor hallottuk, hogy nem a
megfelelő ember mondta el néha a számokat, ezért azt nem is kellett volna figyelembe venni, de van úgy ,
hogy félreértésekre hivatkoznak, valamint a nettó és a bruttó árak összekeverésére, illetve arra, hogy az
egyéb kiegészítő beruházásokat nem is számolták bele .

Itt az idő , hogy tiszta vizet öntsük a pohárba egy következ ő nemzetközi sportesemény megrendezéséve l
kapcsolatban . A Magyar Labdarúgó Szövetség az új Puskás Ferenc Stadionnal benyújtotta pályázatát a
2020-as Európa-bajnokság mérk őzéseinek rendezésére .
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Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésre várom válaszát :

Pontosan mennyibe fog kerülni nekünk a 2020-as Labdarúgó Európa-bajnokság rendezés e
bruttóban ?

Tételesen mennyibe kerülnek az összes ehhez kapcsolódó beruházások ?

Várom mielőbbi válaszát!

Budapest, 2017 . március 6 .
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